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PYTANIA I ODPOWIEDZI 

Pyt. 1. „Czy w zakresie zamówienia należy zdemontować istniejące słupy 

oświetleniowe wraz z oprawami czy tylko istniejącą napowietrzną linią elektryczną, 

jeśli tak to czy utylizacja leży po stronie wykonawcy?” 

Odp. 1. W zakresie niniejszego zamówienia nie ma demontażu słupów 

elektroenergetycznych (wykonawca PGE Dystrybucja ma termin ich usunięcia do 

30.09.2023r.). 

Pyt. 2.  „Zgodnie z OPZ mamy nie wykonywać zasilania z obwodu 1 do słupa 

oświetleniowego po wschodniej stronie Cezaka,  czy w związku z tym ma nastąpić 

demontaż istniejącej linii napowietrznej do owego słupa?” 

Odp. 2. W zakresie niniejszego zamówienia nie ma demontażu istniejącej linii 

napowietrznej do wskazanego słupa (zasilanie do przedmiotowego słupa zostało już 

przepięte przez PGE na inną linię z ul. Cezaka). 

Pyt. 3. „Czy w zakresie zamówienia należy odtworzyć nasadzenia znajdujące się na 

trasie projektowanej linii nN oraz kanalizacji teletechnicznej?” 

Odp. 3. Zgodnie z zapisami OPZ Zamawiający wymaga odtworzenia zieleni i 

nawierzchni zniszczonych na skutek wykonywanych robót budowlanych, a 

niebędących przedmiotem zamówienia. 

Pyt. 4. „Czy instalacja smartpass przy przejściach jest zasilona z istniejącej instalacji 

oświetlenia ulicznego i należałoby je podpiąć pod nową instalację, czy ma ona 

osobne zasilanie ?” 

Odp. 4. Instalacja smartpass przy przejściu jest zasilona z istniejącej instalacji 

oświetlenia ulicznego i należy ją przepiąć pod nową instalację. 

Pyt. 5. „Czy w ramach zlecenia należy wykonać przełożenie istniejącej linii kablowej 

nN na skrzyżowaniu Mielczarskiego/Długa ?” 



Odp. 5. W ramach niniejszego zamówienia Wykonawca nie ma w zakresie 

przełożenia istniejącej linii kablowej nN na skrzyżowaniu Mielczarskiego/Długa. 

Pyt. 6. „Czy należy zdemontować istniejące przyłącze do oświetlenia ulicznego?” 

Odp. 6. Istniejące przyłącze oświetlenia ulicznego stanowi własność PGE 

Dystrybucja S.A. i nie stanowi przedmiotu niniejszego zamówienia. 

Pyt. 7. „Aktualnie wykonane jest przyłącze światłowodowe napowietrzne do Banku 

Spółdzielczego, czy jest przewidziany sposób ponownego podłączenia odbiorcy i czy 

znajduje się to w zakresie tego zamówienia?” 

Odp. 7. W ramach niniejszego zamówienia nie jest przewidziane ponowne 

podłączenie przyłącza światłowodowe do Banku Spółdzielczego. 
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